

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT IN APPEAL

OTTAWA, 2008-06-20. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR APPEL

OTTAWA, 2008-06-20. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DE LA REGISTRAIRE LE JUGEMENT DANS L'APPEL SUIVANT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

APPEAL / APPEL:

32647 **BCE Inc., et al. v. A Group of 1976 Debentureholders, et al. - and - Director Appointed Pursuant to the CBCA, Catalyst Asset Management Inc. and Matthew Stewart** (Que.)

Coram: McLachlin C.J. and Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Abella and Charron JJ.

The appeals from the judgments of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-09-018525-089 and 500-09-018527-085, dated May 21, 2008, heard on June 17, 2008, are allowed with costs throughout. The decision of the Court of Appeal is set aside and the trial judge's approval of the plan of arrangement is affirmed.

The cross-appeals from the judgments of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-09-018524-082 and 500-09-018526-087, dated May 21, 2008, heard on June 17, 2008, are dismissed with costs throughout.

Reasons to follow.

Les appels interjetés contre les arrêts de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-018525-089 et 500-09-018527-085, datés du 21 mai 2008, entendus le 17 juin 2008, sont accueillis avec dépens devant toutes les cours. La décision de la Cour d'appel est infirmée et l'approbation du plan d'arrangement par le juge de première instance est confirmée.

Les appels incidents interjetés contre les arrêts de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-018524-082 et 500-09-018526-087, datés du 21 mai 2008, entendus le 17 juin 2008, sont rejetés avec dépens devant toutes les cours.

Motifs à suivre.
